
I     Infohefte nr. 1 mars 2024



ÅRSMØTE

FREDAG 8. MARS 2024 KL. 19.00

STED:
Storgaten 40, over Sjokoladefabrikken

SAKSLISTE
1. Konstituering av møtet
- Godkjenning av innkallingen
- Godkjenning av dagsorden
- Godkjenning av forretningsorden
- Valg av ordstyrer
- Valg av sekretær Valg av tellekorps
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen
2. Årsmelding fra siste kalenderår
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak
5. Retningslinjer for foreningsdriften
6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden
7. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett
8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels eller høy) for hovedmedlem skap.
9. Valg av styre i henhold til § 8
10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov
11. Valg av valgkomite på tre medlemmer
12. Valg av revisor(er)
13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer
14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtekts 

Enkel servering

Innlegg årsmøte:
- Leder tar en gjennomgang av året som har gått.
- Karl Arthur Havsø – Jakt i utland.

Forsidebilde: Rikke Myklebust flytter rådyrkje før 1.slåtten. Funnet etter dronesøk. Fotograf Espen Myklebust



1. Konstituering av møtet

- Godkjenning av innkallingen
- Godkjenning av dagsorden
- Godkjenning av forretningsorden
- Valg av ordstyrer
- Valg av sekretær 
- Valg av tellekorps
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen

2. Årsmelding fra siste kalenderår

2.1Styrets beretning

I året 2023 har styret hatt følgende sammensetning;

Leder: Roger Lagård
Nestleder: Sigbjørn Handeland
Kasserer: Kim Jensen
Sekretær: Øyvind Salvesen
Leder viltstellutvalg: Vidar Mong
Leder sportsfiskeutvalg: Karl Arthur Havsø
Leder leirdueutvalg: May Kristin Skadberg
Leder jakthundutvalg: Tom Kjetil Ims
Leder barn - og ungdomsutvalg: Logi F. Einarsson
Studieleder: Logi F. Einarsson
Kvinnekontakt: Inger Lise Nilsen og Therese Bowitz

Det har blitt avholdt 8 styremøter, hvor 35 saker har vært behandlet. 

Medlemstallet er på 352 aktive mot i fjor 348. 

     Årsmøte i NJFF Rogaland ble avholdt den 26. mars 2023 på Clarion Hotell Stavanger

I regionstyret er EJFF representert med Terje Havsø som nestleder, Bjørn Thore 
Hetland er vara for aktivitetsutvalg barn- og ungdom samt medlem av aktivitetsutvalg 
skyting hagle. Egil O. Årstad og Tom Kjetil Ims er medlem av fagutvalg jakthund og Alf 
Reidar Eik er ansvarlig for aversjon.



Når det gjelder årets jaktstatistikk, registrerer vi at 74 personer har brukt våre terreng. 
De har lagt ned 313 jaktdager i terrengene og felt 22 småvilt. 
Antall felte rådyr ble 3 totalt. I tillegg ble det jaktet på storvilt i terrengene Dyråsen og 
Bakkebømarka (del av vald). Totalt 14 hjort ble felt, samt 1 elg.

Oppsummert har styret blant annet jobbet med følgende viktige saker i samarbeid med 
utvalgene:

- Utført 200 dugnadstimer for Egersund Skog – og Treplantingselskap i løpet av 
vinteren og våren.

- Det er også dette året blitt flyttet mye laks og sjøørret fra Svanevassdammen 

- Vi har søkt og fått tildelt NJFFs – Nøkkelbåt. Den vil bli utplassert i 
Branddalsvannet våren 2024.

- Bidratt Eiger med gjennomføringen av andeløpet 1. mai. 

- Arrangert NM Skog 23 for stående fuglehunder, som medarrangør til 
Norsk Irsk Setter Klubb. 72 hunder fikk stille til start, der mesteren ble kåret 
etter 3 dager.

- Eigersundsprøven der Ejff er enearrangør ble også utført kort tid etter NM Skog. 
Her var det 137 startende hunder i løpet av tre dager. Nesten 41% premiering 
kom utfallet på her, noe som er særdeles bra.

- Avviklet klubbmesterskap for blodsporprøve.I tillegg er det gjennomført kurs i 
ettersøk hund, 
valp/nybegynner kurs, unghund apport – og utstillingstrening.

- Arrangert Fagdag Jakthund i Egersund Arena, der vi hadde et stort 
arrangement med flere foredragsholdere. Temaene: ettersøk, mental 
hundehelse og 
utstilling gjennomført i god stil av dyktige foredragsholdere. Avslutningsvis ble 
mange jakthundraser presentert med visning utendørs.

- Deltagelse i arrangementer på Låvaberget i samarbeid med Dalane Friluftsråd.

- 18 nye jegere har blitt kurset av våre jegerprøveinstruktører, der Logi Einarsson 
er ny studieveileder godt hjulpet av Roger Lagård og Dag Thore Valand.

Egersund, den 21.januar 2024
Sigbjørn Handeland
Nestleder



Dag Thore like engasjert som han pleier, med Jan Inge Bilstad stødig med årene.

Ungdomsfiske i Tengselva





2.2 Viltstellutvalget

Viltstell har bestått av følgende: Vidar Mong leder, Svein Magne Lindø nestleder, 
Phillip Bårdsen og Jarle Christensen.

Vi har hatt utvalgsmøter både online og i person i år.

Det er felt 3 rådyr i EJFF sine terreng.
Bakkebø: 1 bukk 
Grødem:  1 bukk og 1 ungdyr

Hjort: Dyråsen (del av vald. 3 hjortebukker, 2 spissbukker, 2 koller og 7 kalver ble 
tatt i år.)
Hjort: Bakkebø (del av vald. 1 spissbukk og 1 ungkolle)
Ingen av hjortene eller elg ble skutt på EJFF sine terreng.
Elg: Dyråsen (1 elgokse)

Viltstellutvalget har vedlikeholdt og gjødslet 3 viltåkre i Grødem. 

Bukkekorttrekning ble avholdt og det var rundt 15 personer som møtte opp.

Svein Magne Lindø har vært ansvarlig for booking av åtebua i Bakkebø og dette 
området er tatt ut av kartet som ligger i Inatur.

Viltstell har samarbeidet med skytterlaget for å få kontrollert populasjonen av bever 
ved skytebanen på Fotland. Bever generelt på våre terreng blir kvotert slik at 
bestanden ikke blir for lav.

     Viltstellutvalget har driftet Inatur og besvart spørsmålene fra våre medlemmer.

Viltstellutvalget har jobbet med å få nye terreng og flere dyr på kvoten. Samt jobbet 
med å få vedlikeholdt allerede eksisterende terreng med hjelp av fadderordninger.

Viltstellutvalget har lagt til rette for fellefangst av mår, mink og røyskatt og jakt på 
rev i EJFF sine terreng.

Vidar Mong
Utvalgsleder Viltstell



Inger Lise Nielsen med en av årets bukker i Ejffs terrenger.







2.3 Barne – og ungdomsutvalget

 
Før sommeren hadde vi noen aktiviteter på Øygreid sammen med leirdueutvalget 
Blant annet var 21 ungdommer fra Husabø ungdomsskole, valgfag Friluftsliv, der, 
og det var det noen uforventet gode skyttere. Jegerprøvekandidatene kom oppom 
Øygreid og trente litt før utedagen. 

 I juli var vi med BJFF og fisket etter laks i Tengselva. Med på turen var 12 
ungdommer. 

     

Vi arrangerte opplæringsjakt på rådyrbukk. Vi fikk utdelt to perioder fra Viltstells-
utvalget før bukkejakta, som skulle brukes til opplæringsjakt. Her fikk vi mulighet til 
noen gode turer. Foreningen fikk mulighet til å ha 6 nye jegere med på tur. 



Jeg vil sende en stor takk for innsatsen alle dere som har bidratt i barne- og 
 ungdomsutvalget sammen med meg siste året. Ønsker ny leder velkommen.

 

Leder Barne- og ungdomsutvalg
Logi Freyr Einarsson



2.4Jakthundutvalget

ÅRSRAPPORT JAKTHUNDUTVALGET 2023

Utvalget består av:
Tom Kjetil Ims - Leder
Therese Bowitz - nestleder
Trond Hadland
Jørn Gunnar Bowitz
I tillegg er det 5 underkomitéer:
Stående fuglehund v/Jørn Gunnar Bowitz
Eigersundsprøven skog v/Therese Bowitz
Instruktører v/ Egil Reed
Aversjonsdressur v/Alf Reidar Eik
Sporhund v/Sigbjørn Handeland

Det har blitt avholdt 3 møter i utvalget i løpet av 2023. Det er gledelig å se den store 
aktiviteten vi har i foreningen blant hundefolket.

● Aversjonsdressur.
Therese Bowitz har styrt mesteparten av aversjonsdressuren i år pga. sykdom, men 
har hatt god hjelp via tlf. med Alf Reidar Eik.

Jørn Gunnar Bowitz, Allan Svendsen og Therese Bowitz har hatt 40 (-13) hunder 
innom for å få eller fornye sitt sauereinhetsbevis.

● Klubbmesterskap skog og apport.
Disse utgikk dessverre i år av ulike årsaker. Lover å komme sterkere tilbake i 2024!

● Utstillingstrening v/Therese Bowitz.
Rinnanbanen har vært arena for de 3 treningene som er avholdt i grunnleggende 
utstillingsteknikk. Totalt har 24 ekvipasjer vært innom fordelt på disse treningene.



● Eigersundsprøven Skog 10-12 november.
Det ble også i år avholdt en 3-dagers skogsfuglprøve i Dalane. 137 (-7) ekvipasjer 
og 18 dommere var i aksjon denne helgen. Rugdene var «hjemme» i de fleste 
terrengene og det ble delt ut hele 56 premier (premieprosent på 40,8) 

Prøvens beste hund ble KV Bergjordet’s MHH Mia og Are Jostein Pedersen/Karen 
Marie Thaule Pedersen.
Prøveleder ønsker å takke alle involverte for en vel gjennomført prøve.



● NM Skog 2023
Norsk Irsk Setter Klubb fikk tildelt årets NM og EJFF ble invitert som medarrangør 
da vi har stor erfaring med skogsfuglprøve.
72 hunder stilte til start og etter 3 dager ble vinneren kåret. Henning Kristiansen 
med Irsk Setteren - Helt Noia - ble årets NM skog vinner. Gratulerer så mye!  

● Valp/nybegynnerkurs
3 kløveren- Inger Lise Nielsen, Morten Nielsen og Trond Hadland avholdt 
dressurkurs i høst. 8 deltakere med hunder i alderen 6 mnd. - 2 år deltok.
Etter kurset ble deltakerne, samt andre medlemmer invitert til 
egentrening/sosialisering utover høsten/vinteren.
I tillegg har de arrangert dressur/apport-trening på våren. Deltakelsen har vært stor 
og flere har kommet langveisfra for å være med. Det sosiale rundt kaffebålet har 
vært vel så viktig som selve treningen. Et meget flott tilbud til alle medlemmer med 
hund.

● Rugdetrening
Inger Lise og Morten Nielsen arrangerte rugdetrening i Dyråsen 18.november. 12 
påmeldte møtte opp. Gruppen ble delt i 2 der Morten tok med seg og instruerte de 
eldste hundene og Inger Lise tok seg av de yngste. Selv om rugdene mer eller 
mindre var forduftet, ble det en flott dag likevel.

● Klubbmesterskap blodspor
Den 11.juni i solstek og knusktørre terreng ble det gjennomført KM blodspor. 9 
ekvipasjer møtte opp og hele 5 stk. gikk til premiering.
-Klubbmester og prøvevinner 1 ble Trettebergets Henry (stri dachs) Caroline 
Michalsen

- Nr 2 Billy (Basset fauvre de Bretagne) Jone Omdal
- Nr 3 Trettebergets Haylay (stri dachs) Jo Kristian.B. Tønnesen

Vi gratulerer!



        

● Blodspor Kurs
På vårparten mars/april avholdt Tommy Eker blodsporkurs for 8 deltakere. 
Gode tilbakemeldinger og flere kurs var et stort ønske fra deltakerne.

● Bevegelige prøver
Det har blitt avholdt 
12 bevegelige blodsporprøven og 
3 bevegelige fersksporprøver

● Nye godkjente ettersøksekvipasjer
Hele 5 medlemmer har oppnådd dette kravet

- Lodve Monsen-Lindø
- Ørjan Tønnessen
- Jan Frode Tønnessen
- Jo Kristian. B. Tønnesen
- Svein Erik Tønnesen

Vi gratulerer alle sammen!



● Eigersundsprøven Blodspor
10 hunder startet i AK
13 hunder startet i EK

Sist men ikke minst må vi nevne den nye, flotte treningsbanen vi har fått på 
Øygreid. Her vil vi holde kurs, fellestreninger, utstillingstreninger, o.l. fremover. 

                                



Morten Nielsen med en kaffepause under dugnad med hundebanen.
 

Tusen takk til den flotte dugnadsgjengen som har stått på for å få dette til.

Nå ser vi fremover mot nye aktiviteter med hund i 2024. Håper å se mange av dere 
der.

Av nestleder Jakthund utvalg
Therese Bowitz





2.5Sportfiskeutvalget

Sportsfiskeutvalget har bestått av:
Karl Arthur Havsø (leder), Lars Christian Kvassheim og Tønnes Olav Mikal Havsø

I løpet av noen dager i april og mai gjorde vi opptak av 58 laks og 4 ørreter fra 
Svanedalsdammen og flyttet dem ned i elva.
Litt nedgang i antall fanget fisk i forhold til 2022, men dette er jo bra, så 
forhåpentligvis har flere fisk funnet veien ned selv. 
All fisk ble fanget med stang og sluk.  

     
Vannkoordinator i Dalane, Trine Salvesen Røyneberg, var den som koordinerte 
flyttingen av laks og ordnet det papirmessige mot fylkeskommunen.

Andeløpet 1.mai ble gjennomført med god hjelp fra Terje Havsø og 
Jan Inge Bilstad.

Utvalget arrangerte ungdomsfiske 20 juli i Tengselva i samme med Bjerkreim JFF.

Leder Karl Arthur Havsø







2.6 Studieutvalget

Årets jegerprøvekurs gikk som planlagt med god deltakelse. 
Kurset kom i gang i februar og årets kurs ble avholdt i våre klubblokaler på Øygreid. 

Eksamen ble avholdt i slutten av april, med lav strykprosent. 18 nye jegere er 
utdannet.  
Kommunen skal ha skryt for smidigheten de viste i denne fasen. Takk til Leif Terje 
Aamodt.  Tilbakemeldingene på kurset er meget gode. 

Utvalget jobber for tiden med å styrke instruktørteamet ytterligere med en instruktør.
Jeg vil berømme instruktørene for jobben de gjør med å sikre kompetansen for våre 
nye jegere. 

Interessen for neste års kurs ser bra ut der vi i skrivende stund har 25 påmeldte. 
Vi ser for oss oppstart 8. februar 2024. Det er også nytt at alle melder seg på kurs 
digitalt via link. Det er også kjekt å se at flere melder seg på som samlet gruppe. 

En av studieutvalgets oppgaver er å arrangere kurs etter ønske fra foreningens 
medlemmer. Av den grunn er utvalget avhengig av innspill. 
Ta kontakt med undertegnede om du/dere har tanker eller ønsker om kurs. 
Dersom du kan tenke deg å bidra med noe, så kan jeg hjelpe med det praktiske, så 
som påmelding, annonsering og lokaler.

Leder Studieutvalget, Logi Freyr Einarsson



2.7Leirdueutvalget

Leirdueutvalget har i år blitt ledet av May Kristin Skadberg. Utvalget har bestått av 
nestleder Terje Ueland, Erik Shelby og Jarand Grønning. I tillegg til utvalget har Therese 
Bowitz, Kim Jensen, Phillip Bårdsen, Johnny Aasen, Sigbjørn Handeland, Kim 
Skjæveland, Bjørn Thore Hetland, Jone Omdal og Bjarte Bjelkarøy bidratt til at 
vaktordningen har gått rundt. 
Takk for innsatsen!

I fjor økte vi prisene på leirduebanen i takt med prisøkning på skudd og duer. Vi har 
merket en nedgang, folk prioriterer ikke å komme på trening. Jeg tenker at det er en 
naturlig konsekvens av prisøkningen på alt det siste året, mange har det trangere 
økonomisk. Håper 2024 blir et bedre år med flere som kommer på tening. 

En plass aktiviteten har holdt seg stabil, muligens økt, er det vi har utenom vanlig trening. 
Vi har hatt mange skoleelever og ungdomsforeninger innom. I samarbeid med Fredrik 
Fugelli og NJFF Rogaland har vi kunnet tilby alle elever/ungdommer 10 gratis skudd. Dette 
har vært veldig populært og mange har deltatt flere ganger. Vi satser på like stor suksess 
med dette neste år. Utdrikningslag og bedrifter har også vært innom. Noen hadde stort 
opplegg, mens andre bare kom for å skyte for så å gå videre. Vi har også hjulpet 
studieutvalget med å arrangere utedag/skyting for jegerprøvekandidatene.
 

 

 Her et arrangement med en skoleklasse.



På dugnadsfronten har vi fått lagt ned en god del arbeid. Vi har fått opparbeidet ny vei som 
gjør det lettere å fylle på duer i buene, flytte på maskiner og flere muligheter på stevner. 
To nye (gamle) buer har blitt satt opp på sportingbanen da hund overtok området der 
rabbitbanen var. De hadde ikke bruk for buene som sto der. Kjempeinnsats av de som sto 
på der oppe og fikk ordnet det så bra til! 
Ellers har det gått mange timer til vedlikehold/reparasjoner av maskiner, bæring av duer 
og ellers holde området i stand.

       
       Det er anlagt ny vei på sportingbanen.

Vi har arrangert to stevner i år i tillegg til foreningsmesterskap og leirdueutvalgets 
vandrepokaler.



Leirduesti: David Holand vant med 96/100, 30 deltakere.

    
    Jo Kristian Bårvåg Tønnesen til venstre, i forberedelse til skyting under leirduestien.

                                  



Leirdueutvalgets vandrepokal: David Holand vant sportingpokalen med 25/25 treff. Dette 
var tredje år på rad og Holand fikk derfor pokalen til odel og eie. David vant også trap-
pokalen med 24/25 treff etter omskyting med Terje Ueland.

Foreningsmester: Espen Myklebust 23/25 treff

Nattstevne: 50 skudd + finale med 15 deltakere, vinner: Terje Ueland.

Vi gratulerer alle vinnere og takker alle som deltar. Vi takker også alle som stiller opp på 
dugnaden. Vi sender også en takk til alle sponsorer. 

May Kristin Skadberg 
Leder leirdueutvalget 



Klargjøring for skyting



2.8Hyttestyret

Hyttestyret har bestått hovedsakelig av undertegnede (Øygreid) og Espen 
Myklebust (låven i Havsøyne).

Foreningen har søkt og fått tilkjent noe strømstøttemidler fra Lotteri- og 
stiftelsestilsynet.

Låven i Havsøyne har vært sporadisk i bruk av styret og utvalgene. Lokalene har 
også vært utleid til diverse private arrangementer. Ejff har ved flere anledninger 
arrangert årsmøte der de siste årene, men vi har i januar 2024 avsluttet 
leieforholdet, da låven skal rives og bygges om til leiligheter. Ejff takker Olav Havsø 
for et godt leieforhold i flere år.

I Dyråsen har det i år ikke vært så stor aktivitet. Det har blitt jobbet med å få til en 
permanent parkeringsplass ved inngangen til området. 

På uteområdet på Øygreid har det blitt utført diverse ryddinger, samt at foreningen 
har fått noen eldre “juleby-boder” som ligger lagret der. Ellers har det blitt utført en 
del maskinarbeid. Sportingbanen har fått en bedre tilkomstvei, og hundebanen har 
blitt klargjort for inngjerding.

Hytta er blitt malt ferdig, og nå skulle gjerne hundebanen og standplass også fått ny 
maling. Håper noen ser syn på å hjelpe til med dette videre.

Hyttestyret 2023
Sigbjørn Handeland



2.9 Kvinnekontakt

Vi har hatt 8 kvelder med skyting på Øygreid. Det har variert med antall deltakere, 
men vi ser en litt fallende trend utpå høsten og vinteren.

De faste som kommer på skyting, er blitt veldig stødige og flinke skyttere.

Vi planla overnattings tur til Eikeli- Storlibu for damer som ønsket å oppleve 
overnatting ute i hengekøye eller i gapahuk, oppleve å fiske litt og treffe andre 
damer med samme interesse. Dessverre ble turen avlyst pga. for få påmeldte.

Jakt i Valevatn ble planlagt sammen med barn og ungdom da jeg og Therese ikke 
hadde mulighet til å bli med. Dessverre ble turen avlyst.

Takk for året 2023

Kvinnekontaktene Therese Bowitz og Inger Lise Nielse
 



Terje Havsø fisker etter laks

Lodve Monsen Lindø i sporingsarbeid på blodspor.



3. Revidert regnskap fra siste kalenderår

   

NOTE TIL REGNSKAPET FOR 2023
● Verdi av eiendom

o Standplass: kr    427 825
o Hytte, Øygreid kr 3 082 967
o Hytte, Dyråsen kr    800 000

● Verdi av skudd og leirduer: kr      50 000
● Verdi av premier og skytevester kr        7 000

Merknad fra revisorer:
Det er merknader til regnskapet, og revisorene oppfordrer styret til å rette merknader og 
sørge for at det blir mindre merknader for 2024.

Egersund 11. januar 2024
Kim Jensen
Kasserer



4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak

Sak.1

Innsendt fra Børge Rogstad:

Er det mulig å endre rutiner ved innkalling til årsmøte der medlemmer får en 
e-post eller melding, ihvertfall at det blir bedre enn det det er idag?

           Styrets behandling:
Forening innehar ikke tlf.nr. og mail til alle medlemmene. Dette må alle     
medlemmene selv åpne for i: min side - på Njff. Derfor er ikke dette tjenester Ejff 
kan bruke. Nettsiden er offentlig tilgjengelig der all relevant og nødvendig 
informasjon vil bli delt.
Det legges ut innkalling m/anmodninger om saker (flere uker før årsmøtet) og 
hovedinnkalling (senest 14 dager før årsmøtet) På flere sosiale medier deles denne 
informasjonen videre.
Tidligere ble også Dalane Tidene brukt, men slike annonser kommer lite frem på 
den nettbaserte løsningen som avisen bruker i dag.

           Styrets innstilling til sak:
Styret jobber videre med løsninger der vi kan dele tilleggsinformasjon rundt 
årsmøteinnkallingen basert på tilgjengelig informasjon fra medlemsregisteret.
 

           Sak.2

           Innsendt fra Ulf Svendsen:

           Informasjonsplatform
Det har tidligere vert saker der medlemmer ikke har fått med seg bla.a bukkejakt 
trekning. Medlemmer har søkt via facebook men ikke fått informasjonen de trengte. 
Da har det blitt informert om at facebook ikke er kanalen foreningen deler sin 
informasjon på, det foregår på deres hjemmeside.
Dette står i stor kontrast til når foreningen selv søker informasjon fra sine 
medlemmer. Da legges det ut utelukkende på facebook eller via messenger 
grupper.
Dette er ikke holdbart, og det er svært forvirrende både for oss som mottar 
spørsmål på vegne av medlemmer. Eller som søker informasjon selv.

           Her må det enes om hvordan foreningen skal formidle og innhente informasjon.

           Styrets behandling:
Det er den offentlige nettsiden til Ejff som det deles ut informasjon fra. Sosiale 
medier brukes bare for å spre sakene videre. I denne aktuelle saken var også dette 
fremgangsmåten. Ejff må ha mulighet til å kontakte/være mer direkte over sosiale 
medier, tlf og andre kanaler når informasjon skal innhentes eller organiseres.

           Styrets innstilling til sak:
Styret jobber videre med løsninger der vi kan dele tilleggsinformasjon basert på 
tilgjengelig informasjon fra medlemsregisteret.
Ejffs nettside vil forbli den primære plattformen for informasjon.



5. Retningslinjer for foreningsdriften

6.  Andre saker som styret har ført opp på dagsorden

Valg av representanter til årsmøte i NJFF-Rogaland

Velges på årsmøte

Styrets innstilling: Leder Barn - og Ungdomsutvalg gis fortrinnsrett
Styret gis mandat til å plukke ut deltakere.

7. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett
  

7.1 ARBEIDSPROGRAM FOR ÅRET  2024

ORGANISASJON 

Vi skal drive aktiv informasjon om hva EJFF står og arbeider for, slik at foreningen er en 
attraktiv forening å være medlem/tillitsvalgt i ved å arbeide for å:

● Markere oss i lokalsamfunnet i saker som gjelder vårt interesseområde.
● Ha et tett samarbeid med Vannkoordinator i Dalane.
● Tilby egne arrangementer for kvinner, ungdom og barn innenfor foreningens 

aktivitetsområder.
● Ha felles holdning/opplegg for å ta vare på nye medlemmer. 
● Opprettholde dagens standard på Facebook og våre nettsider gjennom forbundets 

portal.
● Opprettholde vårt tilbud til opplæring av jegerprøvekandidater. 
● Tilby kurs for tillitsvalgte og instruktører slik at foreningens formål og ressurser blir 

rettet mot felles mål.
● Sørge for å søke etter aktuelle tilskudd som er relevante for våre aktiviteter.

SKYTETRENING 

Vi skal sørge for at våre medlemmer har mulighet til å praktisere og utvikle ferdigheter for 
skyting på bane og på jakt ved å arbeide for å:

● Ta vare på og videreutvikle mulighetene for å drive med leirdueskyting på Øygreid, 
blant annet ved å tilby helårig åpen skytebane. 

● Arrangere skyting spesielt for ungdom og kvinner, samt for de som har tatt 
jegerprøven. 

● Tilse at området rundt leirduebanen framstår som attraktivt, rent og ryddig.
● Arrangere leirduesti, merkeskytinger og nattstevne.



JAKT OG FISKE
Vi skal være en aktiv interesseorganisasjon som ivaretar naturens produksjonsgrunnlag og 
som jobber for medlemmenes interesser innen jakt, fiske, naturforvaltning og friluftsliv. 
Vi skal legge til rette for at allmennheten skal ha adgang til våre interesser ved å arbeide 
for å:

● Samarbeide med grunneiere, kommunen og andre myndigheter for å sikre en god 
forvaltning av naturressursene. 

● Sikre at vilt og fisk høstes av motiverte utøvere basert på tilgjengelig kunnskap og 
med sikkerhet i fokus. 

● Gjennomføre kultiveringsarbeid for egne eiendommer og Egersund Skog- og 
Treplantningsselskap.

● Utvikle medlemmenes kunnskap om jakt, fangst og fiske ved å arrangere aktuelle 
temakvelder.

● Ta vare på og forsøke å få tak i nye lokale medlemsfordeler innenfor våre 
interesser. 

● Videreføre ordningen med jakt- og fiskekortsalg gjennom Inatur.
● Samarbeid med Vannkoordinator i Dalane og Elveierlaget om tiltak for bedring av 

vilkårene for laks og sjøaure i Hellelandsvassdraget.
● Arbeide for utvidet jakt med hund der dette er mulig.
● Videreføre dugnad i de jaktterreng foreningen disponerer og fiskekultiveringsarbeid 

hvor vi har avtaler.
● Arrangere blodsporprøve og Eigersundsprøven for stående fuglehunder, samt ulike 

treningssamlinger.

BARN OG UNGDOM
Sørge for at barn og ungdom får et positivt syn på utøvelse av jakt og fiske ved selv å få 
delta i aktivitetene under kyndig instruksjon og ledelse. Dette skal gjøres ved å 
gjennomføre ulike arrangement for barn og ungdom.

● Gjennomføre fisketurer i samarbeid med andre utvalg.
● Arrangere egne skytinger for ungdom.
● Tilbud om opplæringsjakt.

STYRET
● Delta i arrangementer i samarbeid med Dalane Friluftsråd/Eigersund kommune.
● Ta ansvar for gjennomføring av dugnad opp mot EST.
● Sørge for at foreningen tilrettelegger for opplæringsjakt – og fiske.



7.2 BUDSJETT FOR  2024

INNTEKTER:

Lagsarbeid (inkl. foreningshytta og Dyråsen)  130 000
Låven i Hafsøyne
Viltstellutvalg

2 000
35 000

Sportfiskeutvalg  10 000
Leirdueutvalg 110 000
Studieutvalg  103 000
Barne- og ungdomsutvalg
Jakthundutvalg
------------------------------------------------------------

0
170 000

---------------
Sum inntekter
 

560 000

UTGIFTER:

Lagsarbeid (inkl. foreningshytta og Dyråsen) 240 000
Låven i Hafsøyne 2 000
Viltstellutvalg 25 000
Sportfiskeutvalg 5 000
Leirdueutvalg 100 000
Studieutvalg 38 000
Barne- og ungdomsutvalg
Jakthundutvalg
------------------------------------------------------------

20 000
110 000

---------------
Sum utgifter 540 000

8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels eller høy) 
for hovedmedlem skap.

Fastsettelse av medlemskontingent for 2025
Hver forening må vedta og melde til NJFF sentralt om det skal benyttes lav, middels eller 
høy kontingentsats for hovedmedlemmene. For hoved medlemskap er det innført en 
tredeling, hvor den enkelte lokalforening selv kan bestemme hvilket kontingentnivå som 
skal benyttes, det vil si lav, middels eller høy. 

STYRETS FORSLAG: 

Middels kontingent er styrets ønske.



9. Valg av styre i henhold til § 8

HOVEDSTYRE:

Leder: Roger Lagård Ikke på valg 
Nestleder: Sigbjørn Handeland På valg for 2år     
Kasserer: Kim Jensen Ikke på valg 
Sekretær: Øyvind Salvesen På valg for 2år 
Leder Sportfiskeutvalg: Karl Arthur Havsø På valg for 2år
Leder Leirdueutvalg: May Kristin Skadberg På valg for 2år 
Leder Viltstellutvalg: Vidar Mong Ikke på valg     
Leder Jakthundutvalg: Tom Kjetil Ims Ikke på valg 
Studieleder: Logi F. Einarson Ikke på valg 
Leder Barn- Ungd.utvalg: Logi F. Einarson På valg for 2år 
Kvinnekontakt: Therese Bowitz/Inger Lise Nielsen På valg for 2år

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til 
utvalg etter behov

Sportsfiskeutvalg (leder +3):
Tønnes Olav Mikal Hafsø          På valg for 1år                    
Lars Christian Kvassheim          På valg for 2år
Dag Thore Valand           Ikke på valg                                                  

Viltstellutvalg (leder +3):
Svein Magne Lindø                  På valg for 2år

           Phillip Bårdsen                           På valg for 2år
Jarle Christensen                Ikke på valg     

Leirdueutvalg (leder +3):
Jarand Grønning                         Ikke på valg             
Terje Ueland Rødland            På valg for 1år          
Erik Shelby              På valg for 2år

        

Jakthundutvalg (leder + 3):
           Jørn Gunnar Bowitz                   Ikke på valg                                                              

Trond Hadland                           På valg for 2år                                                                                                                       
Therese Bowitz Havsø              På valg for 2år

          

Barn- og Ungdomsutvalg (leder +3):
           Morten Saurdal                          Ikke på valg                                                             
           Anne Sleveland                            Ikke på valg                                                             
           Morten Julian Sandø                    På valg for 2år



11. Valg av valgkomite på tre medlemmer 
Valgkomité:
Johnny Aasen 0 år igjen - På valg for 3år      
Therese Bowitz Havsø 1 år igjen
Dag Thore Valand              2 år igjen                                    
                                                                                        

12. Valg av revisor(er)
Revisorer: 
Arve Gohn På valg for 1år                               
Alv Stangeland                           På valg for 1år                                                                            

13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med 
utgangspunkt i NJFFs vedtekts norm





REFERAT FRA ÅRSMØTE 2023

FREDAG DEN 10. MARS 2023 KL. 19.00
LÅVEN I HAFSØYNE

Leder Roger Lagård ønsket de 35 frammøtte velkommen til årsmøte i EJFF. 
Program for kvelden ble gjennomgått med litt praktiske opplysninger om gjennomføringen. 
Roger gikk deretter igjennom noen av de mange aktiviteter som foreningen har gjennomført, se 
ellers årsmeldinger fra utvalgene som er samlet i infohefte nr. 1 – 2023.

Møte ble konstituert med gjennomgåelse av sak 1.

 Årsmøtets formelle del:

Saksliste

1. Konstituering av møtet

- Godkjenning av innkalling
Godkjent

- Godkjenning av dagsorden
Godkjent

- Godkjenning av forretningsorden, vi leser ikke hver enkelt årsrapport.
Godkjent –Alle medlemmer som møter har stemmerett. Saker avgjøres med alminnelig 
flertall.

- Valg av ordstyrer
Leder foreslår Terje Havsø - Godkjent

- Valg av sekretær
Forslag fra leder på foreningens nestleder, Sigbjørn Handeland - Godkjent

- Valg av tellekorps
Kjell Valand og Bjørn Thore Hetland

- Valg av 2 medlemmer til å underskrive protokollen
Inger Lise Nielsen og Karl Arthur Havsø



2. Årsmelding fra 2022

Vi leser ikke opp årsmeldingene, men lar hver enkelt ansvarlig for årsmeldingene slippe 
til med kommentarer etter hvert som vi går igjennom dem.

- Hovedstyrets årsmelding
Godkjent

- Viltstellutvalgets årsmelding
Godkjent

- Barn – og ungdomsutvalgets årsmelding
Godkjent

- Jakthundutvalgets årsmelding
Godkjent

- Sportfiskesutvalgets årsmelding
Godkjent

- Studieutvalgets årsmelding
Godkjent - Roger Lagård kommenterer angående rekrutering, der det er viktig å ta vare 
på nye jegere. Det blir diskutert strukturer hvordan ungdommer skal tas med ut på jakt, 
der flere medlemmer i salen får ordet.

- Leirdueutvalgets årsmelding
Godkjent - Roger opplyser om prisnivå og kostpris pr. serie da prisene skyter noe i været.

- Hyttestyrets årsmelding
Godkjent

Kvinnekontaktens årsmelding
Godkjent - Flere medlemmer utrykker stor begeistring for det som kvinnekontaktene har 
fått til, spesielt angående leirdueskyting.

Årsmeldingen samlet opp til votering:
Enstemmig godkjent. 



3. Årsregnskap 2021

Driftsresultatet er på kr -12 449,-
Det er gjort et betydelig innkjøp av skudd og duer som ligger på lager. Dette forklarer 
underskuddet for 2022.

Lån igjen på Dyråsen på kr 363 167,- 

Opp til votering. Enstemmig godkjent.

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak

Ingen saker kommet inn.

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden

Styret har følgende sak til dagsorden:

Nye vedtekter

NJFFs landsmøte 2021 vedtok en vedtektsnorm for lag og foreninger. Vi har frist til å justere / 
tilpasse våre vedtekter som årsmøtesak senest i 2023. 

Sigbjørn Handeland, redegjør for NJFFs nye vedtektsnorm og hensikten bak delvis felles 
vedtekter i forbundet.
Det ble informert om prosessen i utarbeidelsen av de nye vedtektene, og kommunikasjonen opp 
mot Njff sentralt.

Styrets innstilling: Styrets forslag til nye vedtekter godkjennes.

Opp til votering: Enstemmig godkjent.

6. Styrets forslag til arbeidsprogram 2023

Ordstyrer la fram arbeidsprogrammet for 2023 og ba om kommentarer.

Arbeidsprogram opp til votering: Enstemmig godkjent



7. Styrets forslag til budsjett 2023

Det legges opp til et budsjett på kr 580 000,- i inntekter og kr 580 000,- i utgifter.

Spørsmål og kommentarer angående lave budsjett tall for inntekter på Hafsø Låven. Sigbjørn 
Handeland redegjør for posten med bakgrunn i at bygget skal rives snarest.

Budsjett opp til votering: Enstemmig godkjent.

7 Foreningens kontingentandel 2024

Styrets forslag: 

Styret foreslår å gå for middels kontingentsats for hovedmedlemmene. 

Foreningens kontingentandel for 2024 opp til votering: Enstemmig godkjent.

8 Valg av styre i henhold til § 8 - § 11

Johnny Åsen har vært valgkomiteens leder og han har hatt med seg Therese Bowitz Havsø 
og Terje Ueland Rødland. Valgkomiteens innstilling til nytt styre ble fremlagt av ordstyrer:

Følgende hovedstyre er foreslått valgt:

Leder: Roger Lagård Gjenvalgt 2 år
Nestleder: Sigbjørn Handeland Ikke på valg
Kasserer: Kim Jensen Gjenvalgt 2 år
Sekretær: Øyvind Salvesen Ikke på valg
Leder Sportfiskeutvalg: Karl Arthur Havsø Ikke på valg
Leder Leirdueutvalg: May Kristin Skadberg             Ikke på valg
Leder Viltstellutvalg: Tommy Eker Vidar Mong ny 2 år
Leder Jakthundutvalg:Tom Kjetil Ims             Gjenvalgt 2 år
Studieleder: Dag Thore Valand Logi F. Einarson ny 2 år
Leder Barn- Ungd.utvalg: Logi F. Einarson Ikke på valg
Kvinnekontakt Inger Lise Nielsen Ikke på valg

og Therese Bowitz Havsø (vara)

Valgkomiteens innstilling til hovedstyre enstemmig vedtatt



9 Valg av medlemmer til utvalgene

Sportsfiskeutvalg (leder +2):
Tønnes Olav Mikal Hafsø             Ikke på valg
Lars Christian Kvassheim             Ikke på valg
                                                                 Dag Thore Valand ny 2 år

Viltstellutvalg (leder +3):
Svein Magne Lindø                       Ikke på valg
Vidar Mong                       Ikke på valg. Phillip Bårdsen ny 1 år
Svein Erik Tønnesen                       Jarle Christensen ny 2 år

Leirdueutvalg (leder +3):
Bjarte Bjelkarøy                                   Jarand Grønning ny 2 år
Terje Ueland Rødland                        Ikke på valg
Erik Shelby                        Ikke på valg

                     
Jakthundutvalg (leder + 3):
Therese Bowitz Havsø                        Ikke på valg
Jørn Gunnar Bowitz                        Gjenvalgt 2 år
Trond Hadland                                        Ikke på valg

Barn- og Ungdomsutvalg (leder +3):
Morten Saurdal              Gjenvalgt 2 år 
Kim Tuen              Anne Sleveland ny 2 år
Morten Julian Sandø              Ikke på valg

10  Valg av valgkomite på 3 medlemmer, for 3 år, en person på valg hvert år.

Valgkomité:
Johnny Aasen              1 år igjen
Therese Bowitz Havsø               2 år igjen
Terje Ueland Rødland                          Dag Thore Valand ny 3 år



11 Valg av revisorer

Revisorer: 
Arve Gohn              Gjenvalgt 1 år
Alv Stangeland                                      Gjenvalgt 1 år

12 Valg av representanter til årsmøte i NJFF-Rogaland
Foreningen har 3 representanter som kan møte med stemmerett. 
Leder og ungdomsleder er fra gammelt av den som bør være med. 
Styret oppfordrer til det. 

Karl Arthur Havsø, May Kristin Skadberg og Phillip Bårdsen foreslås, med Alf Reidar Eik som 
vara.

Opp til votering: Enstemmig godkjent.

13 Utdeling av gave til de som går ut av styret

Dag Thore Valand og Tommy Eker går ut av styre, og får tildelt edle dråper.
Olav Havsø og Espen Myklebust får også påskjønnelse for innsatsen som er gjort ved låven de 
siste årene.

Ordstyrer ble takket av for innsatsen med noe å varme seg på.

Tommy Eker ble også tildelt karaffel for å ha sittet i styret i 6 år.

Årsmøte hevet kl.20.30

Egersund, den 13. mars 2023

Sigbjørn Handeland
Referent






